
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 1. december 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BM
Hvilke overvejelser gør ministeren sig om forholdene for fødende kvinder og
personalet på landets fødeafdelinger, når klinikchefen på en af landets føren-
de fødeafdelinger siger op, fordi han ikke længere kan stå inde for disse for-
hold? Hvilke tiltag agter ministeren at tage for at rette op på forholdene? Og
hvad er begrundelsen for, at regeringen har lavet besparelser på 75 mio. kr.
på fødeområdet i forhold til det løft af området, som den tidligere regering la-
vede?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2016-17
SUU Alm.del  Samrådsspørgsmål BM
Offentligt


